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PRoToKoŁ NR XXIIIr2021
z sesji Rady Gminy w Fałkowie, która odbyła się

w dniu 29 marca 2021roku.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Sesję o godzinie 10.00 otworzył i w całości prowadził' Przęwodniczęcy
Rady Gminy Piotr Gonerka. Na wstępie powitał radnych. W oparciu o listę
obecności stwierdzIł, Że na stan Rady 15 radnych - w obradach udziałbterze 14'

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
W obradach nie uczestniczyła radna Monika Stefańska' która usprawiedliwiła
swoję nieobecnośó.

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokółu.

Następnie prowadz4cy powitał uczestników w następujących osobach:
- Wójta Gminy Fałków Henryka Koniecznego
- Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger
- Radcę prawnego ZygmuntaPtaka,
- Wicestarostę Koneckiego Wiesława Skowrona,
- Sekretarza Gminy Barbarę Badelskę,
- radnego powiatowego Pawła Pękalę

Powitał równieŻ wszystkich przybyłych sohysów poszczególnych sołectw.
Poinformował, ie sesja jest transmitowana on.line w Internecie i powitał
oględajęcych. Wszystkie głosowania odbywaó się będę przez system do obsługi
posiedzeń.

Lista obecności uczestników stanowi załącznik nr 2 do niniejszego
protokółu

Ad pkt 2.

Następnie Przewodnlcz4cy Rady Gminy poprosił o zgt.aszanie zmian do
przesłanego wraz Z zaproszeniami porzędku obrad sesji. Wyjaśnił, ze w czasię
gdy wysyŁano zaproszenia na sesję jeszcze nie byto ogłoszonych kolejnych
obostrzeń sanitarnych zwt4zanych z pandemi4, w zwtqzku z tym poprosił
o zamianę punktu 12 dotyczqcego wyraienia lub niewyrazenta zgody na
wyodrębnięnie funduszu soteckiego na punkt 6, aby po tym punkcie obrady
mogli opuśció sołtysi.
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Wniósł rowniez o dot4czenie do porzqdku obrad uchwał w sprawie sprzedaiy
nieruchomości w miejscowości Fałków jako kolejne punkty I8,I9,20 i2I.
Porzędek, po zmianach w głosowaniu jawnym, imiennym przyjęto jednogłośnie
(I4 za) i przedstawia się następujęco:

1. otwarcię sesji i stwięrdzenie quorum.
2. Przyjęcte porz4dku obrad.
3. Przyjęcle protokołu z obrad XXII sesji Rady Gminy.
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okręsię między sesjami Rady Gminy.
5. Informacja Starosty Koneckiego na temat dziaŁan podejmowanych w celu
zapewnienia komunikacj i publicznej .

6. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie wyrazenialnievtyrazenia zgody
na wyodrębnienie w budzecie Gminy Fałkow na 2022 r. środków
stanowi4cych fundusz sołęcki.
7. Sprawozdanie z reaIlzacji Programu Współpracy Gminy Fałków
z organizacjami pozarzqdowymi otaz innymi podmiotami prowadzqcymi
dziata|nośó poży.tku publicznego w 2O2O roku'
8. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami
Gminy Fałków na lata 201 8 - 2021 .

9, Informacja o działalności Gminnego Ludowego Klubu Sporlowego
w f020 roku.
10. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozw|4zywanla Problemów
Alkoholo!\Tch w 2020 roku.
11. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie zmian Więloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałków nalataz)zl -2026.
lL.Rozpatrzęnle projektu uchwały w sprawie zmian w budzecie Gminy
Fałków na202l r.
13. Rozpatrzenle projektu uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie
porozumienia międrygminnego w celu opracowania i realizacji ..Strategii

Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Fałków, Radoszyce i Ruda Maleniecka do
roku 2030".
|4. Rozpatrzęnie projektu uchwały W sprawie określenia szczegołowęgo
trybu i harmonogramu opracowania projektu ,,Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego Gmin Fałków' Radoszyce i Ruda Maleniecka do roku 2030'',
w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy
z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju.
15.Przyjęcte ,,Programu opieki nad zwierzętamt bezdomnymi oraz
zapobtegania bezdomności zwierz4t na terenie Gminy Fałków na202l r'',
16. Rozpatrzenle projektu uchwały W sprawie zmiany Uchwały
Nr XXII|I63|20I3 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 11 marla f013 r.
W sprawie sprzedtzy mienia komunalnego Gminy Fałków połozonego
w miejscowości Starzechowice gm. Fałków. ."
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17 . Rozpatrzęnię projektu uchwĄ w sprawie zmlany Uchwały
Nr XXIV164|20I3 Radv Gminv w Fatkowie z dnia 11 maraa 2013 r.

w sprawie sprzedaĘ mienia komunalnego Gminy Fałkow połozonego
w miejscowości Węsosz.gm. Fałkow
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaŻy nieruchomości
mienia komunalnego Gminy Fałków ozna;zonej nr 1229 o pow. 2,66 ha
połozonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedazy nieruchomości
mienia komunalnego Gminy Fałków oznaczonej nr 1227lI o pow. 1,3108 ha
połozonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaiy nieruchomości
mienia komunalnego Gminy Fałków ozna;zonej nr 122712 o pow. I,23I4ha
połozonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.
2I. Rozpatrzenie projektu uchwały W sprawie w sprawie sprzedaŻy
nieruchomości mienia komunalnego Gminy Fałków oznaezonej nr 1226134

o pow. I,2933 ha pot.oŻonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.
22.kozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za
ni ezasługujqcq na uwzględni enie.
23.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie luznanla petycji Za
ni ezasługuj qc q na uwz g 1 ę dn i eni e.

24.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji Za
niezasług ującq na uwzględnięnie.
25. Wolne wnioski i informacje.
26. Zakonczęnl'e obrad XXIII sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tym punkcie Przewodnicz4cy Rady Gminy zwroclł. się o zgłaszante
uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 5 lutego
2021 roku.
Do protokołu nie zgłoszono iadnych uwag i został on przyjęty jednogtośnie
w głosowaniu jawnym imiennym (I4 za).

Ad pkt 4.

W kolejnym punkcl'e Zastępca Wójta Gminy Krzysztof Bajor odczytał
informację o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy, która
odbyła się w dniu 5 lutego 202I roku do obecnej.
Do pracy Wojta w omawianym okresie nie zgłoszono zadnych uwag, informacja
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad pkt 5.

W tym punkcie zabrał głos zaproszony. na obrady Wicęstarosta Konecki
p. Wiesław Skowron, który stwierdził, ie ptobIem braku komunikacji publicznej
na trasie Gmina Fałków - Końskie powstat z wlny przewoźnlka, któremu
w czasie pandemii nie opłacał się ten kurs. Zdanięm Starosty Powiat Konecki
wywięzuje się Ze swoich obowięzków' wydał odpowiednie zezwolenia,
opracował plan transportu publicznego na ternie powiatu i wszystkie pozostałe
linie komunikacyjne działajq bez zarzutów. Zdaniem wicestarosty starostwo
powiatowe nie ma takiego narzędzia, którym zmusiłby przewoźntka do
wykonywania zadania. Powiat zorganizował spotkanie Z przewoŹnikami'
na które Zaproszono równięz pozostałych powiatowych przewoźników, których
poproszono aby zwroclły się do starostwa o uzyskanie zezwolenla na

wykonywanie usług na tej trasie. Jeden Z przewoŹników miał się zgtosic w tym
celu do starostwa, ale jak sie późnie1 okazało TęZygnowat. Dotychczasowy
przewoźntk zazqdał od Starostwa dopłaty do kursów na tej linii w ramach
funduszu autobusowego. Zdaniem Starosty powiat nie moze byc operatorem
takich przewozów tylko gmina czy zwt4zek międzygminny. Po dokładnej
analizię prawnej powiat doszedł do wniosku, ze takim operatorem nie będzie,
poniewaz ustawa nie daje takiej mozliwości. Wszystkie zezwolenia na t4 linię
były wydawane w 2016 czy w 2017 roku i na tej podstawie nie mozna korzystać
z funduszu autobusowego. Z funduszu mogQ korzystac linie otwarte po wejściu
ustawy o funduszu autobusowym lub trzy miesięce przed wejściem ustawy.

Kolejnym zagadnieniem dotyczqcym dofinansowania linii jest to, zę
przewointk nie musi korzystac Z dopłat funduszu autobusowego, moŻe
korzystać z optatTarczy Finansowej dla mikrofirm, małych i średnich ftrm,Iecz
warunkiem jest 100 % wykonywanie kursów na danej linii. od tego roku moina
składaó wnioski do wojewody o dopłaty, ale załqcznikiem do wniosku jest
rozliczenie z kursow za rok 2019 i wszyscy przewoźntcy mog4 z tego prawa
skoizystać,Iecz nikt z przewoźników łqcznie Z panem obsługuj4cym te linie nie
chcq z tej formy skorzystać.

Po otwarciu dyskusji głos zabrat. Wójt Henryk Konieczny, który dziękuj4c
Staroście zaprzybycie stwierdzlł, ze dla nas plany i wszelkię spotkania, kolejne
terminy spotkań nie rozwiqZująproblemu. Mieszkańcy gminy Fatkow nie maj4
poł'qczenta z powiatem, instytucjami powiatov\rymi, przychodniami lekarskimi
t szpita|em. Wójt nte zgodził się z tym, ze starostwo powiatowe nię moze być
organlzatorem transportu publicznego na trasie Końskie - Fałkow, bo urz4d
wojewodzki udzielił gminie innych informacji, ie to właśnie starostwo

' powiatowe moze zorganizowac takie kursy, a urzqd gminy ewentualnie
wykorzystać środki z funduszu autobusowego' które pozyskaliśmy w styczniu,
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aby do nich dopł.acic, Nam nie chodzi o iinie wewnętrzne, ale poza teren gmin.

Nasze wnioski o dofinansowanie z funduszu autobusowego uzyskały akceptację,

zabezpieczyliśmy równiez środki w budzecie., ale nie mogliśmy wykorzystaó
przyznanych środków bo gmina nie moze być organizatoręm przewozów na

ternie powiatu, a tylko na ternie gminy" To juz trwa od dłuzszego Czaslt, dlatego

Wójt zaapelował" o zdecydowane działanla.
Następnie PrzewodnrcZqCy udziellł głosu radnemu powiatowemu

p' Pawłowi Pękali, ktory stwięrdził, ie w naszym województwie 4 powiaty
skorzystały z funduszu autobusowego na kwotę około 4 000 000 złotych i jest

mozliwym, Żeby powiat stał się organizatorem linii, wspólnymi siłami
i w naszym powiecie udałoby Się taki wniosekzłozyc,

W tym miejscu gtos zabrała radna Elibięta Sliwińska, która przede

wszystkim podkreślił'a, ze linię komunikacyjnq przez gminę Fałków naleiy
rozumięc do miejscowości Gustawów. Następnie zwrocIła się do Starosty

z zapytaniem czy skoro z doflnansowania nie mog4 korzystaó dotychczasowi
przewoźnicy, to czy nie moina pomóc nowym ptzewoźnikom by mogli
skorzystać Z dofinansowania L czy jest możliwośó pomocy nowym
przewoźnikom?

Następnie głos zabrał radny Jarosław Kaczmarek, który zapytał. czy
w zwlqzku Z niewypełnianiem obowi4zków świadczenia usług przez
przewoźnika nie moznapodziękować mu za śwtadczęnle tych usług.

W odpowiedzi Starosta odpowiedział, Żę starostwo powiatowe nie
zawIęra umów, tylko wydaje zezwo|enl'a na wykonywanie kursów, kaŻdy
przedsiębiorca działa na zasadach określonych ustaw4 o działalności
gospodarczĄ i w kazdej chwiii moię zrezygnowac z wykonywania tych usług.

odpowiadaj4c Pani radnej Starosta odniósł 'ię, ze w jego ocenie nie jest

mozliwe by nowy przewoźnik korzystał z pomocy, bo w tym celu powiat
musiałby mięó zagwarantowane 10% kosztów dofinansowania,
a w orzecznictwie s4 stawiane hipotezy' ze organizator podpisujęc umowy
przyjmuje na siebie rozIiczęnie zkazdego miesi4ca,kaidego biletu, na to trzeba
by było zakupic nowy program i zatrudnić oraz przeszkolić dwie osoby. Jest tez

Szereg Spraw' które starostwo musi wziqc pod uwagę' choćby takie, ze

dysponentem środków finansowych jest minister' w przypadku róŻnych

nieprzewidzianych dziatan choóby spowodowanych pandemi4, ministerstwo

moze okroió środki, zmniejszyć j.' a organlzator musi wypłació w całości

zgodnie Z umow4. Zabezpieczenie takich środków jest dla starostwa duzym

cięzarem, nie wykluQzonejednak, ię odnowego roku starostwo mozę podjąó się

roli organizatora kursów. Pan Starosta posumował, Że nie wierzy, ie nie mogła
gmina Fałków wspólnie z gminq Ruda Maleniecka skorzystac z pozyskanych
środków z funduszu autobusowego.

W tym miejscu gtos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny' który
stwierdził, ze wspóInle z przedstawicielami gminy Ruda Maleniecka odbyło Bię
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kilka spotkań dotyczqcych wykorzystania przyznanych środków, między innymi
jedno w urzędzie wojewódzkim. Wnioski z tych spotkań były jednoznaczne, ze
urzqd gminy moze dopłacaó tylko do przewozow na ternie gminy. Skoro 4
powiaty w województwie wnioskowały jako organizatorzy lintt, to i nasz powiat
tez powinien to zrobic. Pan Wójt obiecał pomoc kadrowę' jeśli w powiecie sę

z tym problemy i zaządał jak najszybsze podj ęcie działań w tym przedmiocie.
Następnie Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka wskazał, ze

w myśl artykułu 7 ustawy o transporcie publicznym' otganlzatorem komunikacji
publicznej na terenie gminy jest gmina, natomiast na terenie powiatu - powiat.
[Jstawa mówi wprost, kto ma się zayqc organizowaniem takich kursów i kto ma
się podjęó takich zadan.

Starosta odpowiedział, ie powiat w1,wiązat się ze swoich obowięzków
wydajęc około 80 zezwo\eń na poszczegolne linie na ternie powiatu.

Wtedy Przewodniczqcy Rady Gminy podkreślił, ze owszem zęZwolenia
zostaŁy wydane ale w organizacji transpor1u publicznęgo na tęrnie powiatu
ewidentnie jest ,,dziula,,, w postaci nie wykonywania kursów na tęrenie gmin
Fałkow i Ruda Maleniecka. Stwierdził, ie nie mozemy tutaj ptzęrzvcac się
argumentami, ale znaIęźć, rozwiqzanl'e i skoro przewoźntk nie wykonuje
przejazdow ezy nie mozna odebraó mu Zezwo\enia, bo przecieŻ nię otrzymał go

,,dozywotnio".
Starosta powiedział, Że powiat moŻe ponownie ogłosić nabór na

wykonywanie tej działalności.
W tym miejscu Pan Wojt zadeklarował, ie wspólnie Z gmlnq Ruda

Maleniecka pokryję koszty r0 % jakie trzęba mieó w budzecie przy wniosku
o skorzystanie z funduszu autobusowego. Wójt :uprasza o spotkanie i rozmowy
w tej sprawie.

Następnie głos zabrała radna Maryla Domańska, która podkreśliła, Że

wSZyScy jesteśmy zatroskani ta sprawą i zapytata czy w tej chwili moŻna, czy
nie moznakorzystać z usług innego przewoźnlka?

- Pan Starosta odpowiedział, ze była taka sytuacja, Że jeden
z przewoźnlkow wyrazlt. zgodę na obsługę tej linii na spotkaniu, natomiast
później nie zgłosił do podpisania stosownych dokumentów.

Radna Elibieta Sliwińska zapytała, ze skoro Pan Wójt zadeklarowat I0 oń

dofinansowanie to w jakim czasię mozliwe jest wyłonienie nowego przewoźntka
iliczqc na zgodę tej osoby prosimy o jego wsparcie.

Starosta Zaproponował spotkanie przedstawicieli poszczególnych gmin
z obecności4 prawnika w celu znalezieniarozwi4zania w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy podkreślił, ze takie spotkanie powinno się
odbyć jak najszybciej po świętach wielkanocnych, niezwtocznie, bo problem
jest ogromny, nie mozemy go unikać,trzeba go wspólnie rozwtqzaó.



Ad pkt 6.

Przystępuj4c do kolejnego punktu obrad Przewodnicz4cy podkreślił, Że

Sprawa funduszu sołeckiego była obszernie omawiana na wspólnych
posiedzeniach komisji i poprosił sołtysów o wypowiedzenie się w tym temacie.
Jako pierwsza głos zabrała sohys wsi Zbójno Gabriela Kwiatkowska, która
opowiedziała się za niewyodrębnianiem tego funduszu.
Następnie sołtys Węsosza ElŻbięta Matolicz byta za wyodrębnieniem takich
środków, a sołtys olszamowic Damian Nowak stwierdził, ze sottysi nie majq
wiedzy w tym temacie.
Radna AgnieszkaZenka- Zganiacz wniosła, ze konieczne jest spotkanie z kimś,
kto by warsztatowo, merytorycznie przedstawił informacje w tym zakresie.
W tym miejscu swoj4 wiedz4 podzielił się mecenas Zygmunt Ptak, który
powiedział między innymi' Że fundusz sołecki, to odłam w budzecie
przeznaczony na mniejsze cele i mozna o nim myśleć w sytuacji, gdy te większe
inwestycje s4 juz w gminie wykonane. W warunkach takich, jakich jest gmina
Fałków gdyby został wyodrębniony fundusz sołecki, moię się zdarzyc, Żę

braknie w budzecie określonej kwoty na finansowanie inwestycji z udziałem
środków zewnęttznych, najczęściej unijnych, co moze spowodowaó nie tylko to
ze inwestycja nie zostanię wykonana ale rowniei mozemy utració pozyskane
środki zewnętrzne.

Głos zabrał radny Jarosław Kaczmarek, ktory podkreślił potrzebę
uświadomienia sohysów i radnych w tym temacie.
Na tym dyskusję zakończono i Przewodnicz4cy RG odczytał projekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
większością głosów (l4 za i 2 przeciw) podjęła Uchwałę Nr xxIIV171l2021
w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Fałków
na 20ff rok środków stanowiących fundusz sołecki, która stanowi
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

Po uchwaleniu Przewodntczqcy Rady Gminy złozył życzenia sołtysom
z okazji minionego Dnia Sohysa, juk równiez odczytat treśó zyczen od
Marszałka Wojewodztwa Swiętokrzyskiego i wręczył w jego imieniu pisemne
podziękowania i zyczeniaMarszałka. Następnie ogłosił 15 minutow4 przerwę.

Ad pkt 7.

Po wznowieniu obrad sprawozdanie z realizac1i Programu Współpracy
Gminy Fałkow z organizacjami pozarz4dowymi otaz innymi podmiotami
prowadzqcymi działalnośc pozytku publicznego w 2020 roku przedstawiła
Sekretarz Gminy Barbara Badelska. Do sprawozdania nie było uwag, stanowi
ono załącznik nr 5 do protokółu.
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Ad pkt 8.

Sprawozdanie z wykonania Gminn.go it.ogramu Opieki nad Zabytkami
na |ata 20IB -202I przedstawiła prowadząca w urzędzie gminy te zagadnienia
inspektor Dorota Anioł. Do sprawozdanla nie było uwag' stanowi ono za|ącznik

' nr 6 do protokółu.

Ad pkt 9.

W tym punkcie głos zabrał prezes GLKS-u w Fałkowie, który przedstawił
informacj ę z działalności klubu w roku 2020. Do inforrnacji nie było uwag,
stanowi załączniknr 7 do protokółu.

Ad pkt 10.

Informacj ę o działalności Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problemów
Alkoholo!\rych w 2020 roku przedstawiła Sekretarz Gminy Barbara Badelska.
Do informacji nie było uwag, stanowizałącznik nr 8 do protokółu.

Ad pkt 11.
Prowadzęcy poprosił o głos Skarbnika Gminy Annę Wajnberger

o przedstawienie projektu uchwały w Sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałków naIataz}zl -2026.
Do proponowanych zmian nie było prtań, z-ca Przewodniczęcego Rady Gminy
Maryla Domańsk a odczytała proj ekt.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxIIV172l2021w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na |ata 20f1-2026,, która
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 12.

Do kolejnego projektu uchwały dotyczqCego zmran w budzecie Gminy na

rok biez4cy równieinię wniesiono zadnych uwag' Przewodniczqcy Rady Gminy
Piotr Gonerka zapoznał. z jego treścię.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr XXIII/173|202I
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 202I rok, która stanowi
załącznik nr 10 do protokółu.
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Ad pkt 13.

Przyst4piono do następnego punktu.. porzędku obrad dotyczqcego
''Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Fałków, Radoszyce i Ruda
Maleniecka do roku 2030,' , Wiceprzewodniczęaa zapoznała wszystkich z treśctq
projektu uchwały omawianej wcześniej na wspólnym posiedzeniu komisji.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 z^) podjęła Uchwałę Nr xxIIV174l202I w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu
opracowania i realizacji ..Strategii Ronvoju Ponadlokalnego Gmin Fałków'
Radosryce i Ruda Maleniecka do roku 2030".

Uchwała stanowi załącznik nr 11. do protokółu.

Ad pkt 14.

Przewodniczqcy przystqptł do zapoznanla wszystkich z projektem
kolejnej uchwały, równiez omawianej na wspólnym posiedzeniu komisji
i odczytałjej treść.
Do projektu nie wniesiono uwag.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxllv17sl20f1 w sprawie
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu
,,Strategii Rozrvoju Ponadlokalnego Gmin Fałkówo Radoszyce i Ruda
Maleniecka do roku 2030",, w tym trybu konsultacji' o których mowa w art.
6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia poliĘki
rozwoju. Uchwała stanowi załączniknr 12 do protokółu.

Ad pkt 15.

- Z kolejnym proj ektem uchwaty zap oznała zebr any ch pr ow adzqc a

w LJrzędzie Gminy w Fałkowie sprawy ochrony bezdomnych zwierzęt inspektor

Joanna D4browska. Do projektu nie byto pytań, Przewodniczqcy Rady Gminy

odczytał treśó projektu uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za ) podjęła Uchwałę Nr xxlw176/20fl w sprawie
przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Fałków na2021 r,,.

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokółu.



Ad pkt 16.

Z projektem uchwały zapoznał'a zebr.anych inspektor ds. gospodarki
gruntami Alina Scisłowicz,która powiedziała między innymi, ze w marcu 2013
roku zostały podjęte uchwały w sprawie sprzedaŻy mienia komunalnego Gminy
Fałków na nieruchomości połozone w miejscowości Starzechowice oznaczonej
na I3]2l5 o P9w. 1612 m. oraz w miejscowości Węsosz oznaezonej nr 70513

o pow. 2600 m., Na te nieruchomości byĘ przeprowadzone dwa przetatgl, bez
pozytywnego zakonczenia. Nieruchomości nadal są do zbycla a|ę szacowana
cena z roku 2013 jest nieadekwatna do war1ości. W przypadku gdy kolejne
przetargi nie wyłonię kandydata na nabywcę' uchwała Znowu wróci do Rady
Gminy. Z tego powodu naleŻy w uchwale zrobić taki zapis, który pozwoii na

nieprzerwane dziatanie uchwały. Nie było pytań w tym temacie' w zwiqzku
Z azym Prowadz4cy odczytał treśó uchwĄ.
W czasie głosowania nieobecny był radny Jarosław Kaczmarek, który
wyszedł z sali obrad.
Rada Gminy w obecności 13 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (13 za) podjęła Uchwałę Nr XXIII/177l202I w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXIIlI63lf0I3 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 11 marca 2013
r. W sprawie sprzedaży mienia komunalnego Gminy Fałków położonego
w miejscowości Starzechowice gm. Fałków.

Uchwała stanowi zał4czniknr |4 do protokółu.

Ad pkt 17.

Kolejny projekt uchwały poniewaz dotyczyt tego samego zagadnienia
odnoszęcego się do zapisu w uchwale w sprawie sprzedaŻy mienia
komunalnego, został omówiony w punkcie 16 i nie było do niego pytan, Treśó
odcvyĄał' Przewodn| czqay Rady Gminy.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxlil/l7812021w sprawie zmiany
UchwaĘ Nr XXIVI64120|3 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 11 marca 2013

r. w sprawie sprzedaĘ mienia komunalnego Gminy Fałków położonego

w miejscowości Wąsosz gm. Fałków.
Uchwała stanowi załączniknr 15 do protokółu.

Ad pkt 18.

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu wszystkich
Komisji, inspektor Alina Scisłowicz uzupełn7ła, ie wszystkie nieruchomości
przęznaczonę do sprzedaŻy zgodrie ze studium uwarunkowań i kierunków
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Zagospodarowania przestrzęnnego przęznaczone SQ pod przemysł i usługi. Treść
o dczyĄała Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxIII/179l2021 w sprawie
sprzedaĘ nieruchomości mienia komunalnego Gminy Fałków oznaczonej
nr 1229 o pow. 2,66ha położonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokółu.

Ad pkt 19.
Tre śó o dczytała Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy.
Rada Gminy w obecności I4 radnych w głosowaniu jawnym

imiennym jednogłośnie (I4 za) podjęła Uchwałę Nr xxlil/180l2021
W Sprawie sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego Gminy Fałków
oznaczonej nr 1227/| o pow. 1'3108 ha położonej w miejscowości Fałków
gm. Fałków.

Uchwała stanowi załączniknr 17 do protokółu.

Ad pkt 20.

Treść projektu kolejnej uchwały odczytała Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxtt[/18ll2021 w sprawie
sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego Gminy Fałków oznaczonej
nr 122712 o pow. t,2314 ha położonej w miejscowości Fałków gm. Fałków.
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokółu.

Ad pkt 21.
Treść proj ektu kolej nej uchwały równiez odczytata Wiceprzewodnicz4ca

Rady Gminy.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (|4 za) podjęła Uchwałę Nr xxlll/l8zlfUf| w sprawie
sprzedaĘ nieruchomości mienia komunalnego Gminy Fałków oznaczonej
nr 1226134 o pow. I, f933 ha położonej w miejscowości Fałków gm.
Fałków.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokółu.
Ad pkt 22.

W tym punkcie Prowadzqcy poprosił o zabranie głosu Przewodniczqcego
'Komisji Skarg, Wniosków i Petycji by odczytał projekt uchwały. Komisja na
S\Ąrym posiedzeniu w dniu 15 lutego 202I r. dokonała analtzy petycji od Piofra
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Sterkowskiego dotyczqcej masowych szczepien na chorobę
wywoływ an4 prZęZ wirus SARS-CoV-2.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w- głosowaniu jawnym
jednogłośnie (I4 za) podjęła Uchwałę Nr xxIII/183l202I
uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.
Uchwała stanowi załączniknr 20 do protokółu.

COVID-19

imiennym
w sprawie

Ad pkt 23.

W tym punkcie ponownie zabrał głos PrzęwodnrcZqey Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji i odczytał projekt uchwały. Komisja na Swym posiedzeniu
W dniu 15 lutego 202I r. dokonała analizy petycji od Teresy Garland

,,W obronie prawdy, godności i wolności człowieka''.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxIII/184l2021 w sprawie
uznania peĘcji za niezasługującą na uwzględnienie.
Uchwała stanowi załączniknr 21do protokółu.

Ad pkt 24.

w tym punkcie takzę zabrat głos Przewodniczqcy Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji i odczyĄał projekt uchwały. Komisja na Swym posiedzeniu
w dniu 15 lutego 202I r. dokonała ana|izy petycji od Stowarz>rszenla Polska
Wolna od GMo pt. List otwarty do Prezydenta RP, Członków Rz4du RP,
Posłów, Senatorów, Wójtów i Radnych Gmin w Polsce ',Alatm! Stop
zabój czemu GMo- S ToP nieb ezpie cznej 1ZCZEPIONCE !',

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxIII/185l20f1 w sprawie
uzqania peĘcji za niezasługującą na uwzględnienie.
Uchwała stanowi załączniknr 22 do protokółu.

Ad pkt 25.

Prowadzqcy poprosił radnych o składanie wolnych wniosków.
Jako pierwszy głos zabrał radny Jarosław Kaczmarek, który zapytał która drogę

obrano do ztozęnia wniosku o remont do Urzędu Marszałkowskiego.
Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego odpowiedział., ie do remontu
Komisja wybrała drogę rolniczq w miejscowości Czermno.
Następnie radny Kaczmarek zapytał czy mozna skorzystać z właściwości
specustawy przy budowie drogi w Papierni?
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Wójt Gminy poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie radcę prawnego TJrzędu

Gminy Zygmunta Ptaka.
Mecenas odpowiedział, ze Sprawa uregulowania własności tej drogi faktycznie
cięgle się przeciqgai specustawę mozna zastosowaó do kaidego odcinka drogi,
tylko, ie wtedy trzeba podjęć obligatoryjne czynnośct zwl4zane
z Wszacowaniem gruntów' trzeba przekazac środki do depozytu s4dowego na
przyszte odszkodowania. Sprawa w s4dzie moię toczyc sie dośó długo, a środki
zostajq zablokowane. Nalęzy dokonać analtzy czy cała procedura przyśpleszy
termin przy stqptenia do inwestycj i.

Ad pkt 26.
W zwi4zku ze zręaltzowaniem przyjętego porz4dku Przewodnlczący Rady

Gminy złoŻył' obecnym i wszystkim mieszkańcom gminy Życzenia świ4teczne
z okazji Wielkanocy, podziękował wszystkim za udział i o godzinie 14.20

zamknqł obrady XXIII sesji Rady Gminy.
Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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